



Milly Lwanga ODONGO

Commissioner, National Cohesion and Integration Commission, Kenya

Milly Lwanga Odongo was appointed Commissioner in the National Cohesion and Integration Commission in September 2009. She is a Kenyan Lawyer working in the field of international human rights law protection. She is a member of the Task Force on the Implementation of the Sexual Offences Act- that was set up by the Attorney General to offer guidance in ensuring full implementation of the new and progressive legislation that aims to address sexual based gender violence. She is a partner in the law firm Lwanga and Company Advocates and the Director of Markallan Consulting Agency.

Over the last thirteen years she has been actively involved in protection of human rights offering technical assistance to civil society organizations such as FIDA Kenya, ICJ Kenya, The CRADLE- the children foundation, Resource Projects Kenya among others. Milly was previously the Coordinator of the Sexual Offences Task Force. She has also worked as the Program Officer for Africa with the Raoul Wallenberg Institute of Human Rights, Sweden (RWI). Prior to her engagement with RWI she worked with UNHCR as a protection Consultant in Nairobi and Dadaab, Kenya and later with UNHCR as a Resettlement Consultant in Kasala and Khartoum, Sudan.

Milly Lwanga ODONGO

Commissaire, Commission nationale de la cohésion et de l'intégration, Kenya

Milly Lwanga Odongo a été nommée Commissaire à la Commission nationale de la cohésion et de l'intégration du Kenya en Septembre 2009. Elle est avocate de formation dans le domaine de la protection internationale des droits de l'Homme. Elle est membre du Groupe de travail sur la mise en œuvre de la Loi sur les abus sexuels qui a été mis en place par le procureur général pour donner des orientations pour assurer la mise en œuvre de la législation nouvelle et progressiste qui vise à répondre à la violence sexuée. Elle est associée dans le cabinet d'avocats Lwanga & Associés et est directrice de Markallan Consulting Agency.

Au cours des treize dernières années, elle a contribué activement à la protection des droits de l'homme en fournissant de l'assistance technique aux organisations de la société civile, telles que FIDA Kenya, ICJ Kenya, la fondation The Cradle- the children, Resource Projects Kenya, entre autres. Auparavant, Milly a été la coordinatrice du Task Force sur les abus sexuels. Elle a également travaillé comme chargé de programme pour l'Afrique avec l'Institut Raoul Wallenberg des droits de l'homme, en Suède (RWI). Avant son engagement avec RWI, elle a travaillé avec le HCR des NU en tant que Consultant en protection à Nairobi et à Dadaab, au Kenya et, plus tard en tant que Consultant en relocalisation à Kasala et Khartoum, au Soudan.